
Datum: 14 juni 2021
Betreft: OZB/ WOZ bezwaren
conform artikel 39 reglement van orde

Geacht college,

Inleiding:
De gemeente Steenwijkerland heeft tot nu toe een vrij slechte beoordeling ontvangen van de Waarderinsgskamer inzake 
de taxaties voor de WOZ/ OZB.
Het college heeft twee jaar geleden beterschap beloofd.
Over vorig jaar zouden er 54 % procent minder bezwaren ingediend zijn, heeft het college eerder aangegeven.
Het aantal sterren (beoordeling Waarderingskamer) is echter nog niet toegenomen.
D66 wil graag dat het college blijft streven naar een betere beoordeling. 
Zeker nu de OZB vorig jaar door dit college is ‘verhoogd’ en de lasten voor de inwoner dus zijn toegenomen.
Dan behoort een college in de ogen van D66 nog zorgvuldiger te zijn.

D66 is benieuwd naar de huidige stand van zaken.

 Vragen:
1. Hoeveel bezwaren zijn er dit jaar bij de gemeente binnengekomen?
2. Hoeveel van die bezwaren zijn schriftelijk ingediend?
3. Hoeveel telefoontjes zijn er binnengekomen over de WOZ/ OZB?
4. Hoeveel bezwaren zijn ingediend door no cure no pay bureaus?
5. Hoeveel zijn er inmiddels afgehandeld?
6. Hoeveel zijn er inmiddels gegrond verklaard?
7. Hoeveel beroepen zijn ingediend?
8. Hoeveel (extra) kosten zijn er inmiddels gemaakt met de bezwaren/ en of beroepen?
9. Wat zijn de totale kosten die gepaard gaan met de heffing van de OZB?
10. Wat is de (overwegende) reden van het indienen van de bezwaren?
11. Wat is nu de kwaliteit van de waarderingen (WOZ) die de gemeente hanteert?
12. Verwacht het college een verhoging van het aantal sterren? 

Met vriendelijke groeten,
Emmy Elgersma
Fractie D66


